



To: All Parents
From: Miss Carol Chan, P.E. Teacher
Date: 2nd September 2019

Swimming Team Screening Test 2019-2020

The **School Swimming Team** is recruiting new team members in the new academic year. A screening test will be held and it is open to G1 to G6 students. Please note the following details:

Eligibility: G1- G6 students who can finish **BOTH** 50M breaststroke and 50M freestyle
Day of Test: 8th September 2019 (Sunday)
Time: 12:00 noon – 1:30 pm
Place: SCAA Swimming Pool (88 Caroline Hill Road, Causeway Bay)
Gathering: Spectators' Podium (Please report to me on arrival)

Test results will be announced later. Those who pass the test will become eligible to join the School Swimming Team and will start all-year training from October.

School Team Training Schedule:

Team A (Senior swimmers): Tuesday 7:45 pm – 8:45 pm + Saturday 12:00 noon – 2:00 pm

Team B (Junior swimmers): Wednesday 7:45 pm – 8:45 pm + Saturday 12:00 noon – 2:00 pm

* Please be reminded that all new school swimming team members must apply for the membership of SCAA.

Interested parties **please complete the google form below** by 6th September 2019 (Friday). Should there be any queries, please feel free to contact me on 2813 8410.

Google Form Link: <https://forms.gle/k66xH9CLjp9Qzkfh6>

2019-2020 泳隊招生測試

本校泳隊現正招收本學年之新隊員，所有一至六年級同學均可自由參加測試，詳情如下：

參加資格：一至六年級同學能游畢 50 米蛙式及 50 米自由式
測試日期：2019 年 9 月 8 日（星期日）
時間：12:00 noon - 1:30 pm
地點：南華會游泳池（銅鑼灣加路連山道 88 號）
集合地點：游泳池看台（請向本人報到）

成績將於稍後公佈，若成功通過測試者，將可加入本校泳隊，並於十月開始接受全年訓練。

訓練時間：A 隊（高級組）：星期二 7:45 pm – 8:45 pm + 星期六 12:00 noon – 2:00 pm
B 隊（初級組）：星期三 7:45 pm – 8:45 pm + 星期六 12:00 noon – 2:00 pm

* 所有新泳隊成員必須註冊為南華會會員。

有興趣參加者請於九月六日（星期五）或之前 **填妥 Google Form**。如有任何查詢，請致電 2813 8410 與本人聯絡。

Google Form Link: <https://forms.gle/k66xH9CLjp9Qzkfh6>